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BR.0002.5.2016 

 

Protokół  

Nr XXIII/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Kole 

z dnia 27 kwietnia 2016 roku 

godz. 13.00 

 

1. Otwarcie Sesji 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kole Artur Szafrański, który 

otworzył XXIII Sesję Rady Miejskiej w Kole o godz. 13.00.  

2. Stwierdzenie quorum  

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w XXIII Sesji udział bierze 16 

radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania prawomocnych 

uchwał.   

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

3. Powitanie gości.  

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na Sesję gości. 

4. Propozycje do porządku obrad.   

Materiały wraz z porządkiem obrad na XXIII Sesję otrzymali wszyscy radni w brzmieniu 

następującym:  

1) Otwarcie Sesji. 

2) Stwierdzenie quorum. 

3) Powitanie gości. 

4) Propozycje do porządku obrad.  

5) Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Koła. 

6) Interpelacje i zapytania. 

7) Informacja Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Urzędu Miejskiego w Kole o realizacji 

akcji zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży w placówkach oświatowych, jednostkach 

kultury oraz jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej Koło. 



2 
 

8) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego miasta Koła. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Koła w rejonie ulicy Cegielnianej. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi ulicy gminnej. 

11)  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Skarbu Państwa darowizny 

na rzecz Gminy Miejskiej Koło w postaci udziału w zabudowanej nieruchomości położonej 

w mieście Kole przy ul. Wschodniej 13. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia dodatkowych 

udziałów w Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością „Miejski Zakład Usług 

Komunalnych” z siedzibą w Kole. 

13) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koła na 2016 rok. 

14) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

15) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

16) Wolne głosy i wnioski. 

17) Protokół z XXI Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

18) Zamknięcie obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował o wniosku Burmistrza S. Maciaszka w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

obciążenie odpłatną służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Koło.  

Przewodniczący A. Szafrański poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie odpłatną służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Koło. 

Za powyższym opowiedziało się jednogłośnie 16 radnych. Projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad jako pkt 14. 

Na sesję przybyli radni: Tomasz Sobolewski i Wanda Obiała, powiększając liczbę 

członków Rady biorących udział w posiedzeniu do 18 osób. 

Przewodniczący Rady Artur Szafrański poinformował o rezygnacji radnej E. Tamborskiej                    

z pracy w Komisji Prawa i Porządku Publicznego i jednocześnie deklaracji chęci pracy                   

w Komisji Rewizyjnej.  
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Pismo radnej E. Tamborskiej stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

następujących projektów uchwał: 

 projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/6/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 16 

grudnia 2014 r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole oraz ustalenia 

przedmiotu ich działania i składów osobowych; 

 projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/5/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 16 

grudnia 2014 roku w sprawie powołania stałych Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                 

w Kole i ustalenia jej składu osobowego.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/6/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 16 grudnia              

2014 r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole oraz ustalenia 

przedmiotu ich działania i składów osobowych. 

Za powyższym opowiedziało się jednogłośnie 18 radnych. Projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad jako pkt 15. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/5/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 16 grudnia 2014 

roku w sprawie powołania stałych Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kole i ustalenia jej 

składu osobowego. 

Za powyższym opowiedziało się jednogłośnie 18 radnych. Projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad jako pkt 16. 

Wobec braku innych wniosków, Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie 

przyjęcie całego porządku obrad po zmianach. Za przyjęciem porządku obrad opowiedziało 

się jednogłośnie 18 radnych.  

Porządek po zmianach otrzymał następujące brzmienie:  

1) Otwarcie Sesji. 

2) Stwierdzenie quorum. 

3) Powitanie gości. 

4) Propozycje do porządku obrad.  

5) Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Koła. 

6) Interpelacje i zapytania. 
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7) Informacja Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Urzędu Miejskiego w Kole o realizacji 

akcji zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży w placówkach oświatowych, jednostkach 

kultury oraz jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej Koło. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego miasta Koła. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Koła w rejonie ulicy Cegielnianej. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi ulicy gminnej. 

11)  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Skarbu Państwa darowizny 

na rzecz Gminy Miejskiej Koło w postaci udziału w zabudowanej nieruchomości położonej 

w mieście Kole przy ul. Wschodniej 13. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia dodatkowych 

udziałów w Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością „Miejski Zakład Usług 

Komunalnych” z siedzibą w Kole. 

13) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koła na 2016 rok. 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie odpłatną służebnością 

przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Koło.  

15) Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/6/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 16 

grudnia 2014 r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole oraz ustalenia 

przedmiotu ich działania i składów osobowych.  

16) Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/5/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 16 

grudnia 2014 roku w sprawie powołania stałych Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                 

w Kole i ustalenia jej składu osobowego.  

17) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

18) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

19) Wolne głosy i wnioski. 

20) Protokół z XXI Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

21) Zamknięcie obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Ad 5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Koła. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Miasta Koła Stanisław 

Maciaszek. Burmistrz uzupełnił przedłożony dokument informując o:  
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 prowadzeniu rozmów w dniu 5 kwietnia we Wrocławiu w sprawie przesunięcia 

inwestycji budowy elektrociepłowni geotermalnej na tereny oddalone od osiedla 

Kolejowa; 

 prowadzeniu rozmów w dniu 6 kwietnia w Kaliszu na temat modernizacji oświetlenia 

ulicznego w mieście Kole;   

 uczestnictwie w dniach 13 i 14 kwietnia w rozmowach w Ministerstwie Infrastruktury, 

Ministerstwie Kultury i Dziedzictwa Narodowego, Ministerstwie Spraw Wewnętrznych 

oraz Ministerstwie Sprawiedliwości;     

 podpisaniu w dniu 18 kwietnia listu intencyjnego w zakresie realizacji przedsięwzięcia 

budowy budynków mieszkalno-usługowych przy ulicy Cegielnianej;    

 spotkaniu w dniu 19 kwietnia w Łodzi z prezesem Markiem Michalikiem w temacie 

włączenia terenów do Łódzkiej Strefy Ekonomicznej.    

Ad 6. Interpelacje i zapytania.  

Interpelacje i zapytania złożyli: 

Radny Sebastian Kuty: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radny Mariusz Budny: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radny Michał Piasecki:  

1) Prosił o zabezpieczenie wejścia do budynku przy ul. Wschodniej; 

2) Poruszył sprawę warunków mieszkaniowych panujących w budynku przy ul. Asnyka 21; 

3) Pytał, jakie kroki odnośnie remontu ulicy Grodzkiej poczynił konserwator zabytków, 

władze powiatu oraz władze miejskie. 

Radna Wanda Obiała: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ponadto radna pytała o wynik rozmów prowadzonych w dniu 5 kwietnia przez burmistrza       

w sprawie przesunięcia lokalizacji elektrociepłowni geotermalnej.      

Radna pytała również, czy miasto poniosło jakieś koszty z tytułu montażu siłowni 

zewnętrznej, w związku z informacją burmistrza (na spotkaniu w dniu 08.04.2016 w Zespole 

Szkół nr 2), że siłownie wykonali pracownicy Urzędu Miasta, a nie – jak myślała radna -

pracownicy firmy, która dostarczyła urządzenia.   

Radny Florian Olejniczak: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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Na sesję przybyła radna Wioleta Skrzypczak, powiększając liczbę członków Rady 

biorących udział w posiedzeniu do 19 osób. 

Radna Ewa Baryła:  

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Radna Ewa Lewicka: 

1) Pytała, w jakim terminie zostanie zakończona inwestycja rozbudowy monitoringu 

miejskiego; 

2) Nawiązała do przedłożonej informacji z działalności międzysesyjnej w części dotyczącej 

Wydziału Rozwoju Miasta i poprosiła o szersze informacje co do punktu 15 („Bieżące 

informowanie o możliwościach pozyskania środków pozabudżetowych”) oraz punktu 18 

(„Pozyskanie i przygotowanie wizyty kooperanta z Ukrainy”).  

Ad 7. Informacja Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Urzędu Miejskiego w Kole                           

o realizacji akcji zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży w placówkach oświatowych, 

jednostkach kultury oraz jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej Koło. 

Informacja stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Informację przedstawiła Pani Katarzyna Jaroszewska – Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, radna I. Nuszkiewicz prosiła aby na 

przyszłość informacja z realizacji akcji zimowego wypoczynku była omawiania na sesji Rady 

tuż po feriach.          

Przewodniczący A. Szafrański powiedział, że można mieć to na uwadze przy ustalaniu planu 

pracy Rady na przyszły rok.   

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – pozytywna. Przewodnicząca Komisji nadmieniła, 

że każda placówka organizuje zajęcia dla dzieci w miarę swoich możliwości.         

Na sesję przybyłą radna Urszula Polewska, powiększając liczbę członków Rady biorących 

udział w posiedzeniu do 20 osób. 

Informacja została przyjęta przez aklamację.  

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego miasta Koła. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Hanna Zywert – Naczelnik Wydziału Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
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Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.     

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XXIII/230/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Koła w rejonie ulicy Cegielnianej. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Hanna Zywert – Naczelnik Wydziału Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XXIII/231/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi ulicy gminnej. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Hanna Zywert – Naczelnik Wydziału Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej.  

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały.    

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XXIII/232/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Skarbu Państwa 

darowizny na rzecz Gminy Miejskiej Koło w postaci udziału w zabudowanej nieruchomości 

położonej w mieście Kole przy ul. Wschodniej 13.  
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Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych.     

Radna W. Obiała prosiła o podanie nieruchomości na terenie miasta Koła, które są jeszcze do 

przejęcie w przyszłości.     

Burmistrz S. Maciaszek powiedział, że na chwilę obecną, poza nieruchomością przy                            

ul. Wschodniej 13, Gmina Miejska Koło przyjęła nieruchomość przy ul. Toruńskiej 37.  

Naczelnik D. Wilk dodała, że pozostaje jeszcze nieruchomość przy ul. Kuśnierskiej 5 i na 

Starym Rynku 17. W przypadku Kuśnierskiej 5 trwają jeszcze sprawy w sądzie, a na Starym 

Rynku 17 trwa regulowane spraw spadkowych współwłaścicieli.    

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XXIII/233/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia dodatkowych 

udziałów w Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością „Miejski Zakład Usług Komunalnych” z 

siedzibą w Kole. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Beata Wawrzyniak – Skarbnik Miasta Koła.  

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Wspólna opinia Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XXIII/234/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

Ad 13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koła na 2016 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Beata Wawrzyniak – Skarbnik Miasta Koła. Pani Skarbnik 

omówiła również dodatkowe zmiany do projektu uchwały.   
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Dodatkowe zmiany do projektu uchwały stanowią załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Radny T. Sobolewski odniósł się do przedstawionych zmian budżetowych, a mianowicie do 

proponowanych inwestycji drogowych wymieniając planowaną budowę następujących dróg: 

Bema, Krzywą, Krańcową i Kasztanową. Radny podkreślił, że należy się cieszyć z każdej 

inwestycji drogowej, niezależnie od tego, której części miasta ona dotyczy i powiedział,              

że zagłosuje za proponowanymi zmianami do budżetu. Radny zwrócił uwagę, że na Kaliskim 

Przedmieściu w inwestycjach drogowych ujęte zostały 4 ulice: na dzisiejszej sesji – Bema, 

Kasztanowa, Krańcowa, a na poprzedniej sesji – ul. Cisowa. Radny wspomniał o pismach jakie 

wpłynęły od mieszkańców w sprawie budowy ul. Bema i ul. Krzywej. Radny stwierdził, że 

inwestycje są zasadne ale prosił, aby kolejne inwestycje drogowe dotyczyły już innej części 

miasta. Radny nadmienił, że ujęcie w/w ulic jest zasługą całej rady, a nie poszczególnych 

radnych. Radny streścił również przebieg komisji budżetowej oraz wspomniał, że w sprawie 

podziału nadwyżki budżetowej miało odbyć się spotkanie burmistrza z radnymi, którego               

w ostateczności nie było. W związku z tym, że do wspomnianego spotkania nie doszło radny 

T. Sobolewski na posiedzeniu komisji budżetu złożył wniosek o spłatę kredytu w wysokości 

1.059.000,00 zł – jednak wniosek ten nie został przyjęty i w związku z tym powyższa kwota 

w dzisiejszych zmianach do budżetu została zaplanowana na inwestycje drogowe. Radny 

nadmienił, że była również propozycja budowy ul. Różanej ale otrzymano wyjaśnienia od 

Burmistrza, że trwają rozmowy dotyczące wykupy gruntów, dlatego też sprawa ta będzie 

tematem następnych sesji.   

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, radny T. Sobolewski poinformował, że komisja 

nie wypracowała opinii do przedstawionego projektu uchwały.   

Radna T Brzoska podziękowała przewodniczącemu komisji budżetowej za to, że zagłosuje za 

zmianami do budżetu. Dodała, że Kaliskie Przedmieście było do tej pory zaniedbywane, a jest 

tam bardzo dużo ulic gruntowych.  

Radny R. Karolak nadmienił, że od ulicy Bogumiła w stronę obwodnicy po lewej stronie jest 

sześć ulic z których żadna nie jest utwardzona, natomiast po drugiej stronie utwardzone są 

tylko trzy ulice i podziękował za inwestycje drogowe proponowane w dzisiejszych zmianach 

do budżetu miasta Koła.   

Przewodniczący A. Szafrański stwierdził, że każdy kilometr utwardzonej nowej drogi jest 

powodem do zadowolenia bez względu na to w którym rejonie miasta taka droga się znajduje 

i dodał, że należy cieszyć się, iż miasto posiada środki finansowe na budowę dróg.  
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Radna E. Lewicka proponowała aby w przyszłości zadbać o rozwój infrastruktury również             

w tych częściach miasta, które nie są jeszcze zagospodarowane – jako przykład radna podała  

działki w rejonie ul. Cegielnianej.  

Odnosząc się do infrastruktury w mieście Kole przewodniczący A. Szafrański zwrócił uwagę, 

że wiele problemów wynika z faktu, iż miasto nie posiada strategii budowy infrastruktury 

drogowej. Przewodniczący przypomniał, że wielokrotnie były zabezpieczane środki 

finansowe na wykonanie dokumentacji technicznej budowy jakieś drogi i dokumentacja 

„przepadała” bo dana droga nie została zrealizowana.   

Radna E. Lewicka zwróciła uwagę, że rozwój infrastruktury to nie tylko inwestycje drogowe 

ale również budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej.  

Radny F. Olejniczak mówił, że powinno również kłaść się nacisk na to, aby inwestorzy 

realizujący przedsięwzięcia w naszym mieście budowali drogi dojazdowe do swoich 

obiektów. 

Radny M. Hanefeld stwierdził, że pomocnym dokumentem przy wyborze inwestycji powinno 

być stanowisko wypracowane przez merytoryczną komisję, w którym przedstawione zostały 

priorytetowe zadania w zakresie infrastruktury drogowej. Radny apelował aby poprawa 

komfortu korzystania z dróg publicznych nie przesłoniła kwestii bezpieczeństwa w mieście       

i prosił aby pamiętać również o potrzebie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic: 

Jana Pawła II i Powstańców Wielkopolskich. Radny stwierdził, że jest to chyba najbardziej 

niebezpieczne skrzyżowanie w mieście Kole i należałoby w najbliższym czasie 

przeanalizować sposób rozwiązania komunikacji na tym skrzyżowaniu.   

Radna W. Obiała również apelowała aby nie zapominać o stanowisku Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego wypracowanym w zakresie inwestycji 

drogowych. Radna dodała, że w mieście jest w sumie około 20 kilometrów nieutwardzonych 

dróg.  

Radna U. Polewska podzieliła wypowiedź radnego M. Hanefelda w kwestii bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniu ulicy Jana Pawła II z ulicą Powstańców Wielkopolskich. Radna powiedziała,       

że jest zadowolona z inwestycji drogowych bez względu na to, której części miasta one 

dotyczą.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 20 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 



11 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XXIII/235/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu 

Obrady opuściła radna Wioleta Skrzypczak, pomniejszając liczbę członków Rady 

biorących udział w posiedzeniu do 19 osób. 

Burmistrz podziękował radnym za przyjęcie proponowanych zmian do budżetu miasta.  

Ad 14.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie odpłatną służebnością 

przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Koło.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych.  

Radny M. Piasecki powiedział, że na liście projektów złożonych w ramach programu 

operacyjnego inteligentny rozwój 2014-2020 nie ma projektu budowy geotermii złożonego 

przez firmę Geothermal Energy Resources Sp. z o.o., a więc na tę chwilę firma nie otrzymała 

dotacji.    

Burmistrz S. Maciaszek zwrócił uwagę, że firma Geothermal Energy Resources składa wnioski 

do Narodowego Centrum Badań i Rozwoju, które ma bezpośredni nadzór nad odnawialnymi 

źródłami energii.  

Radna Wanda Obiała nawiązała do mapki jaką radni otrzymali przed sesją i prosiła                                   

o wyjaśnienia, ponieważ w załączniku do projektu uchwały jest tylko część rurociągu, a na 

otrzymanej mapce (planie sytuacyjnym) jest całość.  

Mapka stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Naczelnik D. Wilk wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy obciążenia służebnością 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Koło.   

Radna W. Obiała pytała, czy konieczne jest podjęcie przedmiotowej uchwały w dniu 

dzisiejszym.  

Burmistrz S. Maciaszek odpowiedział, że aby jakiekolwiek prace mogły rozpocząć się za 

torami w części należącej do Gminy Miejskiej Koło konieczne jest podjęcie przedmiotowej 

uchwały.  

Przewodniczący A. Szafrański zwrócił uwagę, że otrzymana przed sesją mapka stanowi tylko 

i wyłącznie mapkę poglądową dla radnych.  

Radna E. Lewicka miała uwagi, że na otrzymanym dokumencie (mapce) nie ma nawet 

legendy.  
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Przewodniczący A. Szafrański podkreślał, że dokument, o którym mówi radna, nie jest 

załącznikiem do projektu uchwały, tylko mapką poglądową.  

Radna E. Lewicka zwróciła uwagę, że otrzymany dokument nie został opisany, iż stanowi on 

tylko dokumentację poglądową.  

Przewodniczący A. Szafrański po raz kolejny powtórzył, że mapka nie jest załącznikiem do 

projektu uchwały, tylko materiałem poglądowym dla radnych, którego równie dobrze mogło 

nie być.    

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecny był radny T. Sobolewski.                      

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 3 osoby były przeciw, 2 osoby 

wstrzymały się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr XXIII/236/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 

Na sesję przybył radny Marcin Janiak, powiększając liczbę członków Rady biorących 

udział w posiedzeniu do 20 osób. 

Ad 15. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/6/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 

16 grudnia 2014 r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole oraz ustalenia 

przedmiotu ich działania i składów osobowych.  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady, Artur Szafrański. Przewodniczący 

zachęcał radnych do członkowska w Komisji Prawa i Porządku Publicznego, której skład 

osobowy - jeśli przedmiotowy projekt uchwały zostanie przyjęty - zmniejszy się do 3 osób. 

Żaden z radnych nie złożył deklaracji chęci pracy w w/w Komisji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: M. Budny                                        

i T. Sobolewski. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XXIII/237/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu 
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Ad 16. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/5/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 

16 grudnia 2014 roku w sprawie powołania stałych Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kole 

i ustalenia jej składu osobowego.  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady, Artur Szafrański.  

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: M. Budny                                        

i T. Sobolewski. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr XXIII/238/2016. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady A. Szafrański ogłosił 10 minut przerwy w obradach sesji. 

Ad 17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące 

interpelacje: 

 interpelacje radnej T. Brzoskiej dotyczące: poprawy bezpieczeństwa w rejonie wyjazdu      

z ul. Spokojnej, przebywania w Noclegowni, ustawienia koszy i ławek na ul. Harcerskiej 

oraz budowy ulicy Bema; 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

 interpelacje radnego M. Budnego dotyczące: podziału wolnych środków i budowy  

chodnika i drogi  na ul. Dojazdowej;  

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

 interpelacje radnej W. Obiały dotyczące: naprawy ulicy Powstańców Śląskich i naprawy 

chodnika przy ul. 20 Stycznia; 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

Ad 18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Pani B. Szczecińska, Sekretarz miasta Koła poinformowała, że odpowiedzi na interpelacje                    

i zapytania udzielone zostaną w formie pisemnej.  

Radna E. Lewicka prosiła o ustosunkowanie się do jej zapytań odnośnie monitoringu 

miejskiego.  
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Sekretarz B. Szczecińska odpowiedziała, że w tej sprawie trwają uzgodnienia i nie ma 

określonego terminu zakończenia tej inwestycji.  

Przewodniczący A. Szafrański zamknął ten punkt porządku obrad.  

Ad 19. Wolne głosy i wnioski. 

Radna E. Lewicka prosiła o ustosunkowanie się do jej zapytań złożonych do informacji                    

z działalności międzysesyjnej w części dotyczącej Wydziału Rozwoju Miasta.  

Sekretarz B. Szczecińska powiedziała, że informowanie o możliwościach pozyskiwania 

środków pozabudżetowych jest stałym zadaniem Wydziału RM i obejmuje takie działania jak 

np. wysyłanie do jednostek organizacyjnych i stowarzyszeń informacji o konkursach 

związanych z pozyskiwaniem funduszy zewnętrznych. W zakresie kolejnego punktu pani          

B. Szczecińska poinformowała, że nawiązano współpracę z inwestorem z Ukrainy 

zainteresowanym zainwestowaniem w naszym mieście i być może zlokalizowaniem swojej 

firmy na obszarze Łódzkiej Strefy Ekonomicznej. Pani Sekretarz podkreślała, że są to tylko 

wstępne rozmowy.   

Przewodniczący Rady zapoznał radnych z pismami, jakie wpłynęły do Biura Rady w okresie 

międzysesyjnym: 

 pismo Miejskiego Domu Kultury w Kole z prośbą o przyznanie dotacji celowej w kwocie 

35 tys. zł na zakup i instalacje nowego kompletu kurtyn, obsługującego scenę sali 

widowiskowej MDK; 

 zaproszenie na sesje Rady Powiatu w Kole 

Zaproszenie na sesję Rady Powiatu stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu 

 pismo mieszkańca Koła wyrażającego opinię w sprawie wymiany oświetlenia na terenie  

miasta Koła;  

 pismo Muzeum Technik Ceramicznych, w którym dyrektor placówki ustosunkowuje się 

do pisma Rady Muzeum w sprawie działalności MTC w Kole  w roku 2015;  

Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu  

Przewodniczący Artur Szafrański poinformował, że w Biurze Rady znajdują się do wglądu 

protokoły Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Muzeum Technik Ceramicznych 

oraz w Miejskim Domu Kultury. 

Radna E. Lewicka pytała, czy rada może zostać zapoznana z wnioskami Komisji                                       

z przeprowadzonej kontroli.  
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Przewodniczący A. Szafrański odpowiedział radnej, że protokoły są do wglądu w Biurze Rady 

i można się z nimi zapoznać.  

Radna E. Lewicka powiedziała, że jej zdaniem radni powinni zostać zapoznani z tymi 

protokołami podczas obrad sesji i przewodniczący winien radzie przedłożyć wnioski                      

z przeprowadzonej kontroli.    

Przewodniczący A. Szafrański powiedział, że materiał z przeprowadzonych kontroli jest zbyt 

obszerny aby odczytywać go podczas obrad sesji Rady. Przewodniczący Rady oddał głos 

przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Marcin Janiak powtórzył słowa przewodniczącego                    

A. Szafrańskiego, że protokoły z kontroli Komisji Rewizyjnej są do wglądu w Biurze Rady, ale 

jeśli jest taka wola radnych to może na kolejnej sesji przedstawić wnioski z kontroli. 

Radna E. Lewicka prosiła o przedłożenie takiej informacji na kolejnej sesji.  

Radna W. Obiała prosiła o ustosunkowanie się do jej zapytań w sprawie przesunięcia 

lokalizacji elektrowni geotermalnej i kosztów poniesionych przy montażu siłowni 

zewnętrznej.   

Sekretarz B. Szczecińska powiedziała, że nie ma stuprocentowej informacji na temat 

przedsięwzięcia dot. elektrociepłowni aczkolwiek wie, że rozmowy w tej sprawie cały czas 

trwają. Odnośnie siłowni zewnętrznej pani B. Szczecińska odpowiedziała, że z tego co wie, to 

Urząd nie poniósł kosztów finansowych w związku z tym przedsięwzięciem – jedyny koszt po 

stronie Urzędu to zaangażowanie się pracowników Urzędu w czasie godzin pracy                                   

i współpraca z firmą dostarczającą urządzenia.  

Radny R. Karolak wspomniał o piśmie jakie otrzymał z Urzędu w dniu wczorajszym w sprawie 

zapłaty za wywóz śmieci i zwrócił uwagę, że pismo było napisane w sposób zawiły i mało 

zrozumiały dla zwykłego obywatela. Radny prosił aby tego typu pisma kierowane do 

mieszkańców były pisane w sposób jasny i czytelny.  

Radny T. Sobolewski pytał panią Sekretarz z kim prowadzone są uzgodnienia w sprawie 

monitoringu, że tak długo trwają oraz, czy jest już wybrana firma, która zajmie się montażem 

monitoringu w Kole.   

Sekretarz B. Szczecińska powiedziała, że kamery powinny być zamontowane na lampach 

oświetleniowych, a na chwilę obecną Spółka Oświetleniowa nie wyraziła zgody na zasilanie 

tych kamer i w związku z tym trzeba szukać innych rozwiązań. Pani B. Szczecińska mówiła, 

że nie jest przygotowana merytorycznie aby w pełni odpowiedzieć na zapytanie radnego                
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ale jeśli jest taka wola radnych to informacja w zakresie inwestycji dot. monitoringu może 

zostać przygotowana na komisje Rady. Dodała, że rozmowy w sprawie przedsięwzięcia 

prowadzone są z policją, która ma obsługiwać monitoringu.   

Radny M. Piasecki poinformował, że 31 marca otrzymał wezwanie do wykonania ugody 

sądowej w związku z przeprosinami jakie wygłosił na jednej z sesji pod adresem Prezesa 

MZWiK, Krzysztofa Sobczaka w związku z pomówieniem, że Pan K. Sobczak doprowadził do 

upadku kopalnie i klub sportowy - radny wyjaśnił, że chodziło o kopalnie węgla brunatnego 

Adamów i klub sportowy MKS Tur Turek. Radny przeprosił za wypowiedziane słowa                              

i podziękował załodze swojego zakładu, która pomogła mu w spłacie pierwszej raty kary jaką 

zasądził sąd.   

Radny R. Borysiewicz poinformował, że Powiatowy Klub Młodzieżowy LOK „Kolska 

Starówka” w Kole organizuje w dni majowe Trójbój Sportowy o Puchar Burmistrza Miasta 

Koła i zapraszał młodzież z miasta do wzięcia udziału w imprezie.   

Radny M. Piasecki poruszył temat wywołany przez Burmistrza S. Maciaszka po sesji 

nadzwyczajnej w wywiadzie udzielonym dla portalu e-kolo w sprawie wprowadzenia – jak to 

burmistrz określił – hybrydy finansowej (partnerstwa publiczno-prywatnego). Radny pytał, 

czego ma dotyczyć wspomniana hybryda w odniesieniu do Miejskiego Zakładu Wodociągów     

i Kanalizacji w Kole. Radny mówił, że spółka dobrze prosperuje i posiada 2,5 mln zł 

oszczędności dlatego nie rozumie skąd pomysł burmistrza wpuszczenia do spółki inwestora 

prywatnego, co w ocenie radnego oznacza prywatyzację spółki. Radny odczytał również 

zmienione przez burmistrza zapisy aktu założycielskiego spółki: „rozporządzanie zyskiem 

netto, zbywanie i wydzierżawienie przedsiębiorstwa spółki oraz ustanowienia na nim 

ograniczonego prawa rzeczowego, połączenie lub podział spółki, likwidacja spółki, wybór                  

i odwołanie likwidatorów, zbycie udziałów”. Według radnego zapisy aktu założycielskiego 

zostały zmienione po to, aby ułatwić wejście do spółki inwestorowi prywatnemu. Radny 

stwierdził, że prywatyzacja jest zagrożeniem dla miasta i wspomniał przy tym o prywatyzacji 

największych zakładów w Kole.    

Sekretarz B. Szczecińska zapewniała, że Burmistrz nie myśli o prywatyzacji spółki, a jego 

wypowiedzi dotyczyły tylko i wyłącznie pozyskania środków na modernizację oczyszczalni. 

Pani Sekretarz zgodziła się z radnym, że na dzień dzisiejszy spółka MZWiK radzi sobie dobrze, 

niemniej jednak nie ma środków na modernizację oczyszczalni. Pani B. Szczecińska 

podkreśliła, że partnerstwo publiczno-prywatne nie jest prywatyzacją, tylko formą 

pozyskania środków na realizację inwestycji. 
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Radny M. Piasecki nie zgodził się z panią Sekretarz uważając, że partnerstwo publiczno-

prywatne jest w jakimś stopniu prywatyzacją. Radny powiedział, że spółka ma 2,5 mln zł na 

koncie i nie widzi potrzeby wzięcia przez spółkę 13,5 mln zł kredytu. Radny stwierdził,                      

że skoro spółka posiada 2,5 mln zł, to o drugie tyle można złożyć wniosek o dofinansowanie               

i wykonać pierwszy etap modernizacji beż żadnego zadłużenia, przy czym radny zaznaczył, 

że w pierwszej kolejności należy zwrócić się do Rady o zgodę i dopiero później wydatkować 

pieniądze, a nie odwrotnie. Na koniec swej wypowiedzi radny stwierdził, że partnerstwo 

publiczno-prywatne jest najgorszym rozwiązaniem dla zakładu wodociągów.    

Radny T. Sobolewski na przykładzie jednego z miast w Polsce również wypowiedział się na 

temat partnerstwa publiczno-prywatnego. Powiedział, że w jednym z takich miast wodociągi 

zostały oddane na 30 lat prywatnemu inwestorowi, który włożył wkład własny, żeby te 

wodociągi zmodernizować. Inwestor miał 3 lata na modernizację, a 30 lat włada 

wodociągami. Radny zwrócił uwagę, że w takim przypadku ani rada ani burmistrz nie mają 

wpływu na wysokość taryf za wodę i ścieki, ponieważ ceny na rynku ustala wówczas 

prywatny inwestor, który opiera się na prostym rachunku zysku i strat. Dodał, że zapis 

ustawowy stanowiący, iż rada gminy zatwierdza taryf za zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków jest martwy, ponieważ bez względu na to, czy rada zatwierdzi taryfy, 

czy nie, to i tak one wchodzą w życie po upływie 70 dni od dnia złożenia wniosku taryfowego.   

Sekretarz B. Szczecińska zwróciła uwagę na rolę organu wykonawczego tj. burmistrza 

(prezydenta, wójta) przy procedurze zatwierdzania taryf, który analizuje wniosek taryfowy      

i sprawdza, czy taryfy zostały opracowane zgodnie z przepisami oraz weryfikuje wyliczenia 

przedstawione przez przedsiębiorstwo wodociągowe, uzasadniające wysokość taryf.  

Radny T. Sobolewski stwierdził, że kompetencję wspomnianą przez panią Sekretarz ma 

Burmistrz ale w przypadku spółki ze 100% udziałem miasta, a nie w przypadku inwestora 

prywatnego.  

Pani Sekretarz nie zgodziła się ze swoim przedmówcom twierdząc, że w przypadku 

przedstawionym przez radnego, burmistrz również ma możliwość analizowania wniosku 

taryfowego.    

Radny F. Olejniczak nie zgodził się z wypowiedzią pani Sekretarz mówiąc, że w poruszonej 

kwestii rację ma radny T. Sobolewski. Radny zabrał głos w sprawie geotermii mówiąc,                 

że martwi go brak jasnej odpowiedzi na temat tego, jak będzie wyglądała współpraca między 

Miejskim Zakładem Energetyki Cieplnej a Spółką Geothermal Energy Resources w okresie 

letnim, kiedy zapotrzebowanie na ciepło jest mniejsze. Radny chciał również wiedzieć, czy są 



18 
 

jakieś przygotowania w zakresie budowy ciepłociągów i dodał, że budowa 1 km takiego 

ciepłociągu to koszt około 1 miliona zł. Radny poruszył również kwestie przyłączy na osiedlu 

płaszczyzna, gdzie znajduje się budownictwo jednorodzinne i mieszkańcy mogą nie 

skorzystać z przyłącza tylko dalej korzystać z własnego źródła ciepła.  

Przewodniczący A. Szafrański apelował do Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego                

o zorganizowanie wspólnego posiedzenia komisji w celu omówienia spraw związanych                    

z planowaną inwestycją elektrociepłowni geotermalnej.  

Radna E. Lewicka przychyliła się do propozycji przewodniczącego. Radna powróciła do 

informacji o kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w MDK i MTC w Kole, 

prosząc o krótkie podsumowanie tej kontroli. Radna mówiła, że chce poznać m.in. kwestie 

wydatkowania dotacji w kwocie 74 tys. zł przekazanej w ubiegłym roku dla Miejskiego Domu 

Kultury.  

Przewodniczący Artur Szafrański powiedział, że radny M. Janiak przedstawi na przyszłej sesji 

najważniejsze kwestie i wnioski z kontroli przeprowadzonej w MDK i MTC.  

Przewodniczący Rady przypomniał radnym o obowiązku składania oświadczeń 

majątkowych.  

Radna E. Tamborska odniosła się do wywiadu, jakiego udzielił Burmistrz S. Maciaszek po 

ostatniej sesji nadzwyczajnej, a przede wszystkim do sposobu przeprowadzenia tego 

wywiadu przez dziennikarza portalu e-kolo. Radna miała uwagi, że dziennikarz poza 

relacjonowaniem przebiegu sesji również ocenia i komentuje wypowiedzi radnych i prosiła 

aby na przyszłość ważył wypowiadane słowa. Radna powiedziała, że Burmistrz skomentował 

wypowiedź radnej (dotyczącą pisma pana S. Maciaszka w sprawie geotermii i spółki MZEC               

z 2008 roku) jako pomówienie jego osoby i zagroził jej sądem, jeżeli nie przedłoży mu pisma, 

na które się powoływała, a w  ślad za tym wystosował do niej pismo, które również otrzymał 

przewodniczący rady. Radna poinformowała, że we wspomnianym piśmie Burmistrz uważa 

wypowiedź radnej za nierzetelną i odczytała treść otrzymanego pisma. Radna poinformowała 

również, że udzieliła burmistrzowi odpowiedzi, iż nie widzi konieczności przedstawiania mu 

tego pisma, ponieważ można odnaleźć je w archiwach z tamtego okresu. Radna mówiła, że nie 

wie czy burmistrz odszukał to pismo, ale ona żeby nie być gołosłowną i nierzetelną odczytała 

treść pisma, na które powoływała się na sesji Rady Miejskiej w dniu 15.04.2016 roku. Radna 

w całości odczytała treść pisma będącego w jej posiadaniu tj. „analizę Opinii Rady Nadzorczej 
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MZEC Sp. z o.o. w sprawie ograniczenia emisji CO2 i omówienie Informacji Zarządu MZEC Sp. z o.o. 

na temat funkcjonowania Spółki w świetle przepisów ochrony środowiska” 

Kserokopia odczytanego pisma stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

Radna po odczytaniu dokumentu stwierdziła, że w związku z tym pismem miała podstawy do 

tego, żeby powiedzieć, że Burmistrz w 2008 roku przekonywał radę w zupełnie inny sposób 

niż w tej chwili, kiedy optuje za wszelkimi korzyściami wynikającymi z budowy geotermii. 

Radna dodała, że Burmistrz ma oczywiście prawo do zmiany zdania ale uważa, że nie jest to 

tak błaha sprawa, o której po kilku latach się zapomina, a w obecnej kadencji jej radnej 

zarzuca się, że jest nierzetelna, wprowadza w błąd i pomawia Burmistrza. W związku                                 

z powyższym radna powiedziała, iż uważa, że należą jej się przeprosiny. Radna ubolewała,       

że podczas jej wystąpienia na sesji nie było Burmistrza.  

Przewodniczący A. Szafrański potwierdził słowa radnej E. Tamborskiej, że przytoczone 

dokumenty istnieją i dodał, że również był radnym w tej kadencji co pan burmistrz, a w 2008 

roku byli członkami tej samej komisji.  

Radna W. Obiała przypomniała, że o piśmie - przytoczonym przez radną E. Tamborską - była 

mowa już wcześniej na spotkaniu z zarządem spółki Geothermal Energy Resources w dniu 23 

lutego br. Radna również przychyliła się do propozycji zorganizowania posiedzenia komisji 

w przedmiocie planowanej inwestycji geotermalnej.  

Prezes Kolskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego, Jarosław Tkacz odniósł się do 

interpelacji radnego F. Olejniczaka dotyczącej Wspólnot Mieszkaniowych. Prezes 

poinformował, że w miesiącu marcu odbywały się spotkania ze wspólnotami 

mieszkaniowymi, podczas których przedstawiane były sprawozdania finansowe wspólnot za 

2015 rok, w tym m.in. stan funduszu remontowego na koniec 2015 roku. Dodał, że na tych 

spotkaniach nikt nie prosił o przedstawienie stanu funduszu remontowego wg stanu na 

koniec roku 2011, niemniej jednaj ustosunkuje się do interpelacji radnego.  

Radny F. Olejniczak poinformował, że w 2011 roku Rada Miejska w Kole przekazała spółce 

KTBS 150 tys. zł na uzupełnienie funduszu remontowego w budynkach wspólnot 

mieszkaniowych. 

Prezes J. Tkacz potwierdził słowa radnego, że w 2011 roku spółka otrzymała 150 tys. zł 

dotacji na pokrycie zaległości Gminy Miejskiej Koło w stosunku do wspólnot mieszkaniowych 

i poinformował, że przygotuje informację odnośnie wydatkowania przekazanych środków. 

Prezes J. Tkacz dodał, że na dzień dzisiejszy trwa zabezpieczanie dokumentów wspólnot 

mieszkaniowych przez kolską policję, celem przekazania sprawy do biegłego sądowego.  
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Radna U. Polewska zgłosiła uwagi co do niestosownego zachowania niektórych osób                        

z publiczności na sesji, które ciągłymi komentarzami zakłócają porządek obrad                                       

i przeszkadzają radnej w wykonywaniu jej funkcji.  

Przewodniczący A. Szafrański prosił aby takie uwagi były zgłaszane na bieżąco, ażeby mógł      

w takich sytuacjach odpowiednio reagować, ponieważ nie docierają do niego głosy z drugiej 

części sali.    

Radny F. Olejniczak przyznał słuszność uwadze radnej U. Polewskiej i prosił aby również 

radni zwracali uwagę na swoje, niejednokrotnie niestosowne zachowanie.  

Ad 20. Protokół z XXI Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XXI Sesji Rady Miejskiej w Kole został 

podpisany, gdyż nie wniesiono do niego uwag. 

Ad 21. Zamknięcie obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Artur Szafrański zamknął obrady 

XXIII Sesji Rady Miejskiej w Kole o godz. 15.30. 

 

Protokołowała:        Przewodniczył: 

Monika Frydrych       Przewodniczący  

                Rady Miejskiej w Kole 

                   /Artur Szafrański / 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


